
Rada Miasta Chełm 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr 8/21 

8 Posiedzenie w dniu 19 stycznia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 19 stycznia 2021 r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 08:38 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Ryszard Dżaman 

2. Piotr Jabłoński 

3. Adam Kister 

4. Agnieszka Ostrowska 

5. Tomasz Otkała 

 

Ponadto w posiedzeniu komisji wzięli udział:  

1. Pan Janusz Cieszyński- I Zastępca Prezydenta Miasta Chełm, 

2. Pani Anna Misiura- Sekretarz Miasta Chełm, 

3. Pani Marzena Guzowska- Skarbnik Miasta Chełm. 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Pan Adam Kister powitał wszystkich i odczytał 

zaproponowany porządek posiedzenia, który przedstawia się następująco: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok.  

3. Sprawy różne i wniesione. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok. 

Materiał w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

Komisję.  

Pan Adam Kister – Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Przedstawił szczegółowo sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok.  



(Treść sprawozdania w załączeniu) 

Głosów w dyskusji nie było. Członkowie komisji nie zgłosili uwag i wniosków do 

przedmiotowego sprawozdania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Dżaman, Piotr Jabłoński, Adam Kister, Agnieszka Ostrowska, Tomasz 

Otkała 

Komisja jednomyślnie przy 5 głosach za, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie 

 z działalności Komisji za 2020 rok. 

 

3. Sprawy różne i wniesione. 

Pan Adam Kister- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Podziękował I Zastępcy Prezydenta Miasta Chełm- Panu Januszowi Cieszyńskiemu 

za przeniesienie zespołu PEFRON do dawnej siedziby w Gmachu- Plac 

Niepodległości 1. Powiedział, że dziękuje zarówno w swoim imieniu jak i osób 

niepełnosprawnych, które korzystają i będą korzystać z dogodnego miejsca i punktu, 

który ma dostęp do windy, odpowiedniego parkingu i przystanku autobusowego.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli dodatkowych spraw poza porządkiem posiedzenia. 

 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

/-/Adam Kister  

 

Przygotował(a): /-/Anastazja Dworecka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


